
 
                TOUR CODE: CTWEHEURW10 

10 DAYS 07 NIGHTS EUROPE HIGHLIGHT  
(Switzerland/Germany/Netherlands/Belgium/France/England) 

  
 

DAY 01  KUALA LUMPUR /ZURICH                        
Assemble at International Airport, take a flight to Zurich   
DAY 02  ZURICH-ENGELBERG-MT.TITLIS-ICE FLYER CHAIRLIFT          (L/D) 
On arrival, you will go into the village of Engelberg, board the cable car all the way to the top of Mt. Titlis – 1000 feet 
above sea level. Enjoy the fun of making snow-men, castle building, snow-ball throwing or perhaps an unparalleled 
view of the Swiss Alps. Our city orientation includes a visit to the Lion Monument, a masterful stone sculpture. Stroll 
across the famous Chapel Bridge and then it’s time for you to shop at the Bucherer for Swiss watches, also search for 
some local handicrafts, chocolates, Bally bags & shoes ets. You may just want to relax in this beautiful township 
beside the romantic Lucerne Lake.   
DAY 03  LUCERNE-RHINEFALLS-BLACK FOREST-HEIDELBERG     (B/L/D) 
Another day of excitement. En route to the famous Rhinefalls, be thrilled by the spectacular view of million gallons of 
water cascading down the fall. We then continue our journey along the countryside of Black Forest into the town of 
Titisee which is famous for Cuckoo clocks. In the late afternoon arrive at the student prince town of Heidelberg. After 
dinner, transfer to the hotel.   
DAY 04  HEIDELBERG-COLOGNE-AMSTERDAM       (B/L/D) 
Travel from the German Autobahn into Amsterdam. Stopover in Cologne to view the 13th Century Gothic Cathedral. 
On arrival, we begin our tour with embark on a glass-roofed boat for a cruise along the canal in Amsterdam and visit 
a major Diamond Center to appreciate how a rough mineral is transformed into a sparkling jewel. Then stroll along 
Amsterdam renowned red-light district situated near Dam Square.   
DAY 05  AMSTERDAM-ZAANSE SCHANS-VOLENDAM-BRUSSELS     (B/L/D) 
Today, we begin our tour to Zaanse Schans. The Zaanse Schans is a delightful village on the banks of the river Zaan 
with characteristic green wooden houses, charming stylized gardens, small hump-backed bridges, tradesmen’s 
workdshop, historic windmills and engaging little shops. In the afternoon, we continue our tour to Volendam, a 
typical Dutch Village with this wooden houses and locals wearing their colorful style of dress and you’ll see and learn 
how the famous Dutch wooden clog shoes are made as well as cheese making factory. Later, bid goodbye to 
Amsterdam and a short drive will bring us to another country – Belgium. We make a brief stop at the Atomium, a 
structure of an atom magnified 165 Billions times its actual size. Go through the Grand Place surrounded by gold-
gilded gables and say “Hello” to the child hero-Manneken Pis.  
DAY 06  BRUSSELS-BRUGGE-PARIS        (B/L/D) 
This morning, we will leave Brussels to Brugge “The Venice of the North”. Upon arrival a short walk through the 
shopping street of Brugge to arrive at the Market square. In this Square you will see the Belfry and also the old town 
hall continue your walk to the church of the Holy Blood. Free time to visit some lace shop famous in Brugee. After 
lunch, we depart for Paris.    
DAY 07  PARIS-RIVER SEINE CRUISE        (B/L/D) 
After breakfast, start your half day city tour in Paris which, includes sights on both banks of the Seine: Arc de 
Triomphe, a monument to the victories of the Emperor Napoleon, Champs Elyees, an elegant avenue stretching from 
a royal palace to the far horizon, the dazzling Paris Opera, Paris’s greatest treasure, the Gothic cathedral of Notre 
Dame, Place de la Concorde and also a panoramic view of Paris by taking the elevator to the second level of the Eiffel 
tower. Then, enjoy yourself cruising along the River Seine for the historical sites and various landmarks. For the rest 
of the day you can explore the world’s leading capital for chic and style at your own pace.   
DAY 08  PARIS-LONDON (EUROSTAR)        (B/L/D) 
Today, we will board the prestigious Eurostar passing under the English Channel on a twin track tunnel which is 
7.6m in diameter 49.94km in length which cost nine billions to construct. Upon arrival, transfer for London 
sightseeing includes all the famous landmarks: Buckingham Palace, Big Ben beside the River Thames, Tower Bridge, 
the Houses of Parliament.   
DAY 09  LONDON/KUALA LUMPUR        (B) 
After breakfast, free at leisure until transfer to the airport for your flight back home.    
DAY 10  KUALA LUMPUR 
Arrive home, bringing with your beautiful souvenirs and sweet memories of your Europe tour with us.  

 
P/S : The final order of itinerary will follow the local operator’s arrangement 



 
                                   TOUR CODE: CTWEHEURW10 

10天 7晚欧洲精彩之旅 
（瑞士/德国/荷兰/比利时/法国/伦敦） 

 
第一天  吉隆坡/苏黎世             
集合于国际机场，乘搭班机飞往–苏黎世。 
 
第二天  苏黎世-恩格尔伯-狄特力士雪山-冰川飞渡椅    （午/晚餐） 
瑞士有世界公园之雅号，全国有四分之三土地为阿尔卑斯山所覆盖，地处寒带，因此雪山连绵，景色宜人。今
天，乘巨型百人缆车登上琉森附近的狄特力士雪山峰。峰高 10，000 英尺，峰挺势拔，山岗徒峭，峰顶终年积
雪，依峰环眺，阿尔卑斯山脉，四周岗起伏，巨大的冰川和蔚蓝的湖泊点缀其中，近处悬崖峭壁，景色极为壮
观。返回琉森参观著名石雕-垂死的狮子，此雕像是纪念法国大革命时英勇殉职的瑞士卫兵。续前往瑞士著名
的钟表，巧克力及等等商店参观及购物或您可选择漫步琉森湖畔或著名的教堂桥。 
 
第三天  琉森-莱茵瀑布-黑森林-海德堡      （早/午/晚餐） 
早餐后，乘车离开琉森，游览气势浩瀚如万马奔腾的莱茵瀑布。续过境前往德国。沿途尽享德国黑森林郊野美
丽风光及黑森林糕点。抵达后，访秀丽小城狄迪斯参观著名的“咕咕”钟制作厂。随后，前往享有大学城之称
的海德堡。 
 
第四天  海德堡-科隆-阿姆斯特丹       （早/午/晚餐） 
今天，驱车经德国的高速大道前往科隆。抵达后，参观历时 800 年才竣工的 GOTHIC 教堂。续前往最具有民族
色彩的国家-荷兰的首都阿姆斯特丹，也被誉为北方威尼斯。抵达后，乘坐透明玻璃顶快艇，泛游运河欣赏沿
途两旁风光及建筑等。阿姆斯特丹素有“钻石之都”的美誉，其钻石打磨方法精巧细致，团友可借此机会前往
工厂参观。接着前往荷兰红灯区，著名橱窗女郎花枝招展。 
 
第五天  阿姆斯特丹-ZAANSE SCHANS-慕伦丹渔村-布鲁塞尔  （早/午/晚餐） 
早餐后，前往 ZAANSE SCHANS,它是一个令人愉快的村庄在 ZAAN 河的岸边，与典型绿色木房子，迷人的风格
庭院，小驼背的桥梁，匠人的工作坊，历史的风车和少许的商店。续前往慕伦丹渔村，北海渔村富有荷兰传统
色彩，身穿民族服装和木屐的居民，充满着异国的风情，是荷兰著名的旅游胜地。随后，乘车前往比利时首都
-布鲁塞尔。抵达后，观赏巨型的原子结构，它为庆祝 1965 年世界博览会二建立的。进入市区参观名胜古迹小
童撒尿像，为纪念小英雄威廉而建及雄伟的法院大夏。 
 
第六天  布鲁塞尔-布鲁日-巴黎      （早/午/晚餐） 
早餐后，前往比利时古都-布鲁日，其运河及桥之多，可媲美威尼斯。抵达后，游览市区建设，中世纪建筑物 
，处处皆是，令人有时光倒流之感觉。午餐后，离开布鲁日前往花都-巴黎。 
 
第七天  巴黎-塞纳河        （早/午/晚餐） 
今天，我们将游览巴黎的热门景点及浪漫之城的巴黎。首先，前往市中心参观巴黎的象征-埃菲尔铁塔，直达
第二层楼的展览馆与眺望室。居高临下的把巴黎市容尽收眼底。随后，前往游览巴黎市区名胜：堂皇富丽的香
榭丽舍大道，歌颂拿破仑的凯旋门，面积首屈一指的协和广场和表达哥的文艺的圣母院。续畅游塞纳河，享受
浪漫人生及观赏两岸的美丽风光。下午，自由活动，您可以前往巴黎名牌商店疯狂购物。 
 
第八天  巴黎-伦敦（欧洲之星）      （早/午/晚餐） 
早上，乘搭欧洲之星快速火车经英吉利海峡海底隧道前往伦敦。抵达伦敦市，先享用午餐，后开始伦敦市区游包
括国会大厦，大笨钟，西敏寺，唐宁街的首相府，特拉法加广场及观赏白金汉宫。续参观伦敦塔 – 它建于威廉
大地时代，古时是-座宫殿。 
 
第九天  伦敦 / 吉隆坡               （早餐） 
早餐后，送往机场告别繁华的 – 伦敦， 乘搭班机飞返吉隆坡。 
 
第十天  抵达吉隆坡                   
抵达吉隆坡。 
 

 
备注 : 行程秩序如有更改, 均以当地接待单位安排为准 

 


